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Re e a Fo~ a 
Un ampli sector d~ la junta directiva ha demanat a Félix González que deixi 
la presidencia 11 Una quota extra ~ la base, el detonant de la crisi interna 

XAVIER PUJOL 
I LLEIDA I Félix González podria 
deixar en els proxims dies de 
ser el president del For~a Lleida. 
Així l'hi ha demanat un ampli 
sector de la junta directiva de 
l'entitat, que veu necessari un 
canvi de timó en la gestió. Les 
desavinences entre els soeis 
fundadors ve de lluny, pero han 
anat creixent en els últims me
sos fins a arribar a un punt sen
se retorno El desencadenant ha 
estat una quota extra de 25 eu
ros que González volia cobrar 
a cada jugador de la base com a 
liquidació final de la temporada, 
una decisió que va provocar les 
crítiques d'alguns pares i deIs 
seus propis companys de junta, 
que havien acordat mesos enre
re no passar les quotes de l'abril, 
el maig i el juny a causa de la 
crisi sanitaria del coronavirus. 

González, que es manté al 
carrec des que el club es va . 
crear, l'estiu del 2012,. va dir 
ahir que aquesta quota extra 
encara s'ha d'aprovar en junta 
i que era "per regularitzar les 
despeses", ja que va reconei
xer que "en les condicions en les 
quals estem no podem as sumir 
aquest deficit". També va as
segurar que a la reunió que va 
mantenir personalment aquesta 
setmana amb els delegats deIs 
pares de cada equip "no hi va 
haver cap discrepancia", per la 
qual cosa es va mostrar estra
nyat que "després hi hagi hagut 
queixes", va apuntar. Félix González compleix la vuitena temporada com a president. 

Des que les competicions van 
quedar paralitzades pel coro
navirus, el For~a Lleida no ha 
repercutit a les famílies de la 
base cap quota. A més a més, ha 
recuperat de la Federació Cata
lana de Basquetbol al voltant de 
1.700 euros de la part propor
cional de les llicencies, quotes 
d'inscripció i arbitratges deIs 
seus equips bases corresponents 
als mesos en que no hi ha hagut 
competició. . 

Durant els últims dies, alguns 
socis fundadors han parlat amb 
González per demanar-li que 
faci un pas al costat i deixi la 
presidencia que manté des de 
fa vuit anys, uns contactes que 
va negar en rotundo "Ningú ha 
parlat amb mi d'aquest tema", 
va assegurar. "No m'he plan
tejat de moment si continuar o 
no, tot dependra de la situació 
economica que tinguem, ja que 
hi haura problemes per quadrar 
el pressupost amb la crisi", va 
advertir. 

En l'ambit esportiu tot ha: 
quedat paralitzat fins que es 
resolgui la crisi institucional 
oberta, si bé el club té la meitat 
de la plantilla de la temporada 
pass ada amb contracte, concre
tament el!> bases Adrián Chape
la i Albert Lafuente, l'escorta 
Agustí Sans, l'aler Fernando 
Sierra i els pivots Eric Stutz i 
Pa Mor. El primer Qbjectiu sera 
tancar l'entrenador, la primera 
opció del qual és renovar Gus
tavo Aranzana. 


